
                                                      Protokół Nr XXVII/18                                

z obrad XXVII Sesji Rady Miejskiej w Stepnicy 

z dnia 8 sierpnia 2018 r.  

 

 

Obradom XXVII Sesji Rady Miejskiej w Stepnicy przewodniczył Ryszard Ławicki 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stepnicy. 

 

Rozpoczęcie obrad 1600 zakończenie 1700 . 

Miejsce obrad - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Stepnicy. 

stan  członków Rady – 15 

stan obecnych – 12 

stan nieobecnych –  /Gidokeit J.,Potomska A., Strzelczyk R./ 

Spóźniona usprawiedliwiona  radna A. Makowska. 

Osoby zaproszone i uczestniczące  w obradach XXVII Sesji Rady Miejskiej w Stepnicy: 

Andrzej Wyganowski – Burmistrz  Miasta i Gminy Stepnica  

Stanisława Rzymczyk – Z-ca  Burmistrza  

Beata Rogalska  – Skarbnik Gminy 

 

Porządek Obrad XXVII Sesji Rady Miejskiej w Stepnicy 

I.  Sprawy regulaminowe 

1. Stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXVI/18 z dnia  20 czerwca 2018 r. z obrad XXVI Sesji Rady 

Miejskiej w Stepnicy. 

 

II. Podjęcie uchwał : 

1. w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Stepnica na lata 2017-2023,            

2.  w sprawie uchwalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

na terenie Gminy Stepnica,                                                                                                                        

3. w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na 

terenie Gminy Stepnica ,                                                                                                              

4. w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018,  

5. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości gminnej na okres  

15 lat w trybie przetargu ustnego nieograniczonego, 

6. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości gminnej na okres  

15 lat w trybie przetargu ustnego nieograniczonego, 

7. w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/280/18 Rady Miejskiej w Stepnicy w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Stepnica, 

mantoszczyk
Notatka



 8. w sprawie stanowienia o kierunkach działania Burmistrza Miasta i Gminy Stepnica 

polegających na zatwierdzeniu projektu współfinansowanego ze środków Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego.                                                                                                                                                                                                                                                                  

III. Informacja międzysesyjna Burmistrza Miasta i Gminy Stepnica.                                            

IV. Wnioski i zapytania radnych.  

V.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 

VI. Zamknięcie obrad.    

  

PRZEBIEG OBRAD XXVII  SESJI  RADY MIEJSKIEJ  W  STEPNICY 

I. Sprawy regulaminowe: 

Na wstępie Przewodniczący obrad przywitał zaproszonych  gości, radnych, sołtysów, 

następnie stwierdził, iż  na podstawie listy obecności na stan 15 radnych obecnych jest 11 

radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący obrad przedstawił radnym porządek obrad  będący przedmiotem obrad 

XXVII Sesji Rady Miejskiej i zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi do porządku.  

 

Radni nie wnieśli żadnych propozycji ani uwag do porządku obrad. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjecie zaproponowanego porządku obrad bez 

żadnych wprowadzonych zmian. 

 

Porządek obrad bez zmian radni przyjęli jednomyślnie. 

Głosowało  Radnych 11 

„za” głosowało 11 radnych 

„przeciw” głosowało 0  radnych  

„wstrzymało się od głosu” 0 radnych. 

 

Przewodniczący obrad zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są uwagi do protokołu                         

Nr XXVI/18 z obrad XXVI Sesji Rady Miejskiej w Stepnicy  z dnia 20 czerwca 2018 r.  

Radni nie wnieśli uwag, ani poprawek do  Protokołu Nr XXVI/18 z obrad Sesji Rady 

Miejskiej w Stepnicy  z dnia  20 czerwca 2018 r.  

Głosowało  11 radnych 

„za” głosowało 11  radnych 

„przeciw” głosowało 0 radnych 

„wstrzymało się od głosu” 0 radnych. 

 

II. Podjęcie uchwał : 



1. uchwała w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Stepnica na 

lata 2017-2023 

Przewodniczący obrad stwierdził, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji ds. Gospodarki i Budżetu  i Komisji ds. Społecznych w dniu 7 sierpnia  

2018 r.  

Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zadać pytanie w sprawie 

zaproponowanego projektu uchwały. 

 

Radni nie zadawali pytań i nie wnieśli uwag do projektu uchwały . 

 

Przybyła radna A. Makowska godz. 1620 

Przewodniczący obrad poprosił o stanowiska Komisji ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji                                 

ds. Społecznych oraz  Klubu Radnych Niezależnych.  

 

Członkowie Komisji ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały. 

Członkowie Klubu Radnych Niezależnych  pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

 

Radni Uchwałę Nr XXVII/18 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 8 sierpnia 2018 r.  w sprawie 

przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Stepnica na lata 2017-2023 podjęli: 

 Głosowało 12 radnych 

„za” głosowało  11 radnych 

„przeciw” głosowało 0 radnych 

 „wstrzymał się od głosu” 1  radny 

 

Uchwała Nr XXVII/18 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 8 sierpnia 2018 r. w sprawie 

przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Stepnica na lata 2017-2023,  stanowi 

załącznik nr 4  do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Stepnica na 

lata 2017-2023, stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

2. uchwała w sprawie uchwalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Stepnica  

Przewodniczący obrad stwierdził, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji ds. Gospodarki i Budżetu  i Komisji ds. Społecznych w dniu 7 sierpnia  

2018 r.  

Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zadać pytanie w sprawie 

zaproponowanego projektu uchwały. 

 

Radni nie zadawali pytań i nie wnieśli uwag do projektu uchwały . 



 

Przewodniczący obrad poprosił o stanowiska Komisji ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji                                 

ds. Społecznych oraz  Klubu Radnych Niezależnych.  

 

Członkowie Komisji ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały.  

Członkowie Klubu Radnych Niezależnych  nie zajął stanowiska w sprawie  projektu uchwały. 

 

Radni Uchwałę Nr XXVII/18 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 8 sierpnia 2018 r.  w sprawie 

uchwalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie 

Gminy Stepnica podjęli: 

 Głosowało 12 radnych 

„za” głosowało 10  radnych 

„przeciw” głosowało 0  radnych 

 „wstrzymało się od głosu”  2 radnych /Meszyńska A. Jacewicz J./ 

 

Uchwała Nr XXVII/18 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 8 sierpnia 2018 r. w sprawie 

uchwalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie 

Gminy Stepnica,  stanowi załącznik nr 6  do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Stepnica stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

3. uchwała w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Stepnica 

Przewodniczący obrad stwierdził, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji ds. Gospodarki i Budżetu  i Komisji ds. Społecznych w dniu 7 sierpnia  

2018 r.  

Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zadać pytanie w sprawie 

zaproponowanego projektu uchwały. 

 

Radni nie zadawali pytań i nie wnieśli uwag do projektu uchwały . 

 

Przewodniczący obrad poprosił o stanowiska Komisji ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji                                 

ds. Społecznych oraz  Klubu Radnych Niezależnych.  

 

Członkowie Komisji ds.  Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały  

Członkowie Klubu Radnych Niezależnych nie zajęli stanowiska  w sprawie  projektu 

uchwały. 

 



Radni Uchwałę Nr XXVII/18Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 8 sierpnia 2018 r.  w sprawie 

zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy 

Stepnica podjęli: 

 Głosowało  12 radnych 

„za” głosowało 10 radnych 

„przeciw” głosowało 0  radnych 

 „wstrzymało się od głosu” 2  radnych/ A. Meszyńska, J. Jacewicz/. 

 

Uchwała Nr XXVII/18 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 8 sierpnia 2018 r. w sprawie zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy 

Stepnica,  stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Stepnica stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

4. uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018 

Przewodniczący obrad stwierdził, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji ds. Gospodarki i Budżetu  i Komisji ds. Społecznych w dniu  7 sierpnia  

2018 r.  

Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zadać pytanie w sprawie 

zaproponowanego projektu uchwały. 

 

Radni nie zadawali pytań i nie wnieśli uwag do projektu uchwały . 

 

Przewodniczący obrad poprosił o stanowiska Komisji ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji                                 

ds. Społecznych oraz  Klubu Radnych Niezależnych.  

 

Członkowie Komisji ds.  Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały  

Członkowie Klubu Radnych Niezależnych   negatywnie  zaopiniowali projekt uchwały. 

 

Radni Uchwałę Nr XXVII/18Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 8 sierpnia 2018 r.  w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2018 podjęli: 

 Głosowało 12  radnych 

„za” głosowało 10 radnych 

„przeciw” głosowało 2 radnych /A.Meszyńska , J. Jacewicz/. 

 „wstrzymało się od głosu”  0 radnych 

 

Uchwała Nr XXVII/18 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 8 sierpnia 2018 r. w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2018,  stanowi załącznik nr 10  do protokołu. 

 



Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018 stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu.  

 

5. uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 

gminnej na okres 15 lat w trybie przetargu ustnego nieograniczonego/ przystań jachtowa/ 

Przewodniczący obrad stwierdził, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji ds. Gospodarki i Budżetu  i Komisji ds. Społecznych w dniu 7 sierpnia  

2018 r.  

Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zadać pytanie w sprawie 

zaproponowanego projektu uchwały. 

 

Radni nie zadawali pytań i nie wnieśli uwag do projektu uchwały . 

 

Przewodniczący obrad poprosił o stanowiska Komisji ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji                                 

ds. Społecznych oraz  Klubu Radnych Niezależnych.  

 

Członkowie Komisji ds.  Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały  

Członkowie Klubu Radnych Niezależnych  pozytywnie  zaopiniowali projekt uchwały. 

 

Radni Uchwałę Nr XXVII/18Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 8 sierpnia 2018 r.  w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości gminnej na okres 15 lat w trybie 

przetargu ustnego nieograniczonego podjęli: 

 Głosowało 12 radnych 

„za” głosowało 12 radnych 

„przeciw” głosowało 0 radnych 

 „wstrzymało się od głosu”  0 radnych 

 

Uchwała Nr XXVII/18 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 8 sierpnia 2018 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości gminnej na okres 15 lat w trybie 

przetargu ustnego nieograniczonego,  stanowi załącznik nr 12  do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 

gminnej na okres 15 lat w trybie przetargu ustnego nieograniczonego stanowi załącznik nr 13 

do protokołu.  

 

6. uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 

gminnej na okres 15 lat w trybie przetargu ustnego nieograniczonego/Kanał Młyński/. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji ds. Gospodarki i Budżetu  i Komisji ds. Społecznych w dniu 7 sierpnia  

2018 r.  



Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zadać pytanie w sprawie 

zaproponowanego projektu uchwały. 

 

Radni nie zadawali pytań i nie wnieśli uwag do projektu uchwały . 

 

Przewodniczący obrad poprosił o stanowiska Komisji ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji                                 

ds. Społecznych oraz  Klubu Radnych Niezależnych.  

 

Członkowie Komisji ds.  Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały  

Członkowie Klubu Radnych Niezależnych pozytywnie   zaopiniowali projekt uchwały. 

 

Radni Uchwałę Nr XXVII/18Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 8 sierpnia 2018 r.  w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości gminnej na okres 15 lat w trybie 

przetargu ustnego nieograniczonego podjęli: 

 Głosowało 12  radnych 

„za” głosowało  12 radnych 

„przeciw” głosowało  0 radnych 

 „wstrzymało się od głosu” 0  radnych 

 

Uchwała Nr XXVII/18 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 8 sierpnia 2018 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości gminnej na okres 15 lat w trybie 

przetargu ustnego nieograniczonego,  stanowi załącznik nr 14  do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 

gminnej na okres 15 lat w trybie przetargu ustnego nieograniczonego stanowi załącznik nr 15 

do protokołu.  

 

7. uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/280/18 Rady Miejskiej w Stepnicy w 

sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Stepnica 

Przewodniczący obrad stwierdził, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji ds. Gospodarki i Budżetu  i Komisji ds. Społecznych w dniu 7 sierpnia  

2018 r.  

Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zadać pytanie w sprawie 

zaproponowanego projektu uchwały. 

 

J. Jacewicz wypowiedział się iż uchwała jest niezgodna z rozporządzeniem oraz zwrócił się z 

zapytaniem do Burmistrza MiG w sprawie obniżenia wynagrodzenia. Całość wypowiedzi, 

odpowiedź Burmistrza oraz wypowiedź Przewodniczącego Rady Miejskiej  uwierzytelniona 

na nagraniu stanowiącym integralną część protokołu. 

 

Radni nie zadawali więcej pytań i nie wnieśli uwag do projektu uchwały . 



 

Przewodniczący obrad poprosił o stanowiska Komisji ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji                                 

ds. Społecznych oraz  Klubu Radnych Niezależnych.  

 

Członkowie Komisji ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały. 

Członkowie Klubu Radnych Niezależnych  negatywnie  zaopiniowali projekt uchwały. 

 

Radni Uchwałę Nr XXVII/18 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 8 sierpnia 2018 r.  w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXVI/280/18 Rady Miejskiej w Stepnicy w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Stepnica podjęli: 

 Głosowało 12  radnych 

„za” głosowało 10 radnych 

„przeciw” głosowało 2 radnych /A.Meszyńska, J. Jacewicz/. 

 „wstrzymało się od głosu”  0 radnych 

 

Uchwała Nr XXVII/18 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 8 sierpnia 2018 r. w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXVI/280/18 Rady Miejskiej w Stepnicy w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrza Miasta i Gminy Stepnica,  stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/280/18 Rady Miejskiej w Stepnicy w 

sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Stepnica stanowi załącznik nr 

17 do protokołu.  

 

8. uchwała w sprawie stanowienia o kierunkach działania Burmistrza Miasta i Gminy 

Stepnica polegających na zatwierdzeniu projektu współfinansowanego ze środków 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego 

Przewodniczący obrad stwierdził, że projekt uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu Komisji ds. Gospodarki i Budżetu  i Komisji ds. Społecznych w dniu 7 sierpnia  

2018 r.  

Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zadać pytanie w sprawie 

zaproponowanego projektu uchwały. 

 

Radni nie zadawali pytań i nie wnieśli uwag do projektu uchwały . 

 

Przewodniczący obrad poprosił o stanowiska Komisji ds. Gospodarki i Budżetu i Komisji                                 

ds. Społecznych oraz  Klubu Radnych Niezależnych.  

 

Członkowie Komisji ds.  Gospodarki i Budżetu i Komisji ds. Społecznych pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały  

Członkowie Klubu Radnych Niezależnych pozytywnie   zaopiniowali projekt uchwały. 

 



Radni Uchwałę Nr XXVII/18 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 8 sierpnia 2018 r.  w sprawie 

stanowienia o kierunkach działania Burmistrza Miasta i Gminy Stepnica polegających na 

zatwierdzeniu projektu współfinansowanego ze środków Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego podjęli: 

 Głosowało 12  radnych 

„za” głosowało  12 radnych 

„przeciw” głosowało 0 radnych 

 „wstrzymało się od głosu”  0 radnych 

 

Uchwała Nr XXVII/18 Rady Miejskiej w Stepnicy z dnia 8 sierpnia 2018 r. w sprawie 

stanowienia o kierunkach działania Burmistrza Miasta i Gminy Stepnica polegających na 

zatwierdzeniu projektu współfinansowanego ze środków Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego,  stanowi załącznik nr 18  do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie stanowienia o kierunkach działania Burmistrza Miasta i Gminy 

Stepnica polegających na zatwierdzeniu projektu współfinansowanego ze środków 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego stanowi 

załącznik nr  19 do protokołu.  

 

III. Informacja międzysesyjna Burmistrza Miasta i Gminy Stepnica 

Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem do radnych i sołtysów czy są pytania lub 

uwagi do informacji Burmistrza. 

Radni nie zadawali   pytań i nie wnieśli uwag do informacji. 

 

W tym miejscu  obrad Burmistrz MiG poprosił  Przewodniczącego obrad o udzielenie głosu. 

Burmistrz MiG poinformował radnych o inwestycjach jakie będą realizowane w Gminie 

Stepnica tj. modernizacji ujęć wody w Miłowie i Łące, na które gmina uzyskała 

dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego w wys. 4 mln. zł,  budowy  wodociągu na trasie 

Stepniczka, Piaski Małe, Gąsierzyno, Kopice i Czarnocin co odciąży wodociąg, który 

dostarcza wodę do Stepnicy. Drugą dobrą informacją jest budowa przez urząd morski 

falochronu osłaniającego wejście do portu rybackiego, problemem jest tylko znalezienie 

wykonawcy, trzecią dobrą informacją jest też podpisanie z wojewódzkim urzędem pracy 

umowy na dofinansowanie zajęć w naszych szkołach, o których będą decydować dyrektorzy 

szkół. 

Burmistrz  MiG udzielił również odpowiedzi na pytanie zadane na wspólnym posiedzeniu 

przez  radną A. Meszyńską nt. zamieszczania informacji dot. badania wody w gminie, całość 

wypowiedzi na nagraniu będącym integralną częścią do protokołu. 

 

J. Jacewicz zadał pytania dot. modernizacji ujęć wody  m.in. ujęcia wody w Budzeniu. 

Odpowiedzi w tej kwestii udzielił Burmistrz M i G. Całość zadanego pytania oraz odpowiedź 

Burmistrza na nagraniu będącym integralną częścią protokołu. 

W tym miejscu wynikła dyskusja nt. ujęć wody, wymiany rur azbestowych, słabego ciśnienia 

wody w rurach, całość na nagraniu będącym integralną częścią protokołu.  



Na zakończenie dyskusji Burmistrz zaprosił radnego J. Jacewicza do urzędu w celu 

zapoznania się z całą dokumentacją i wynikami badań geologicznych dot. ujęć wody. 

 

Radni nie zadawali  więcej pytań i nie wnieśli uwag do informacji. 

 

Informacja międzysesyjna Burmistrza Miasta i Gminy Stepnica stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu. 

 

IV. Wnioski i zapytania Radnych.  

V.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania Radnych. 

 

Radna A. Meszyńka stwierdziła, że jeżeli w gminie Stepnica kradnie się wodę, to czy nie 

powinny się tym zając odpowiednie osoby. 

Na pytanie radnej odpowiedział Burmistrz MiG. Treść zadanego pytania i całość wypowiedzi 

Burmistrza na nagraniu będącym integralną częścią protokołu. 

 

Radna A. Meszyńska nawiązała do programu rewitalizacji wskazując ze woda pitna nie 

powinna być doprowadzana rurami azbestowymi. 

Na pytanie radnej odpowiedział Burmistrz MiG całość zadanego pytania i odpowiedź 

Burmistrza  na nagraniu będącym integralną częścią protokołu. 

 

J. Jacewicz przedstawił wyniki badań wody wskazując przekroczenia w mętności wody. 

Na pytanie radnego odpowiedział Burmistrz MiG /całość wypowiedzi na nagraniu będącym 

integralną częścią protokołu/. 

W tym miejscu Przewodniczący obrad przerwał dyskusję. 

 

J. Jacewicz powiedział, iż zapoznał się ze sprawozdaniem finansowym z wykonania budżetu i 

przedstawił dwie pozycje wydatki i dochody i zadał pytanie co będzie jak skończą się 

pieniądze. 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik gminy, całość wypowiedzi na nagraniu stanowiącym 

integralną częścią protokołu. 

 

J. Jacewicz nawiązał do projektu uchwały w sprawie obniżenia diet radnych, który został 

przedłożony, a nie został wprowadzony do porządku obrad sesji.  

Wyjaśnień w przedmiotowej sprawie udzielił Przewodniczący obrad, całość wypowiedzi na 

nagraniu będącym integralną częścią protokołu. 

 

J. Jacewiwicz zwrócił się z zapytaniem do Pana Burmistrza w jaki sposób została udzielona 

pomoc dla pogorzelców przy ul. Kościelnej w Żarnowie, na którą zażądał pisemnej 

odpowiedzi 

 

J. Jacewicz zwrócił się z zapytaniem, czy strażnik miejski jest od kontrolowania placów 

zabaw i powołując się na protokół negatywnie odniósł się do przeprowadzonej w tym zakresie 

kontroli. 



Odpowiedzi udzielił Burmistrz MiG, całość wypowiedzi na nagraniu będącym integralną 

częścią protokołu. 

  

Ryszard Ławicki na prośbę mieszkanki Łąki zwrócił się z zapytaniem, czy latem nie można 

by wywozić śmieci dwa razy w tygodniu. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz MiG całość wypowiedzi na nagraniu będącym integralną 

częścią protokołu. 

 

Przewodniczący obrad przypomniał radnym o terminowym złożeniu oświadczeń 

majątkowych radnych na koniec kadencji . 

 

VI. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich tematów porządku obrad  Przewodniczący Obrad  

słowami „Zamykam obrady XXVII Sesji Rady Miejskiej w Stepnicy” zakończył obrady  

XXVII Sesji  Rady Miejskiej  w  Stepnicy. 

 

Stanowisko Komisji ds. Społecznych i Komisji ds. Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej                                        

w Stepnicy stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Stanowisko Klubu Radnych Niezależnych nie zostało dostarczone w formie pisemnej do biura 

rady. 

 

Zawiadomienie o obradach XXVII Sesji Rady Miejskiej w Stepnicy stanowi załącznik                                     

nr 22  do protokołu.   

Nagranie z obrad XXVII Sesji Rady Miejskiej w Stepnicy stanowi integralną część protokołu. 

 

 

 

Protokół przygotowała                                              W-ce  Przewodnicząca 

     Rady Miejskiej w Stepnicy 

Mariola Antoszczyk                                                                      Agnieszka Makowska 
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